



Fashion Stylist Design

流行設計系

Designer | 彭華儀 謝芸函 黃詩婷

高階整體形象造形設計搖籃



大學部

- ◆ 培養「整體造形」與「婚紗造形」為主軸，搭配服飾、美容與美髮為輔，建構成為整體形象造形設計專業科系。
- ◆ 培養整體與婚紗之時尚彩妝、彩妝造形設計、特效彩妝、婚禮企畫、美髮造形、古典髮型、藝術髮型創作、婚宴髮型設計、婚紗造形實物、美容實作、創意服飾造形、整體造形設計等之專業技能。
- ◆ 設有英國 ITEC 國際專業化妝造形證照及美容美髮類乙級國內高階專業證照級之專責輔導教師。
- ◆ 強化學生國際視野，提供歐、美、日出國進修與實習機會，落實國際化趨勢潮流。
- ◆ 媒合產、官、學、研之國內、外產業實習機會。學生三年半修完所有課程，並於四年級下學期至業界全時段實習，以達畢業即就業之目標。

- ◆ Fashion Stylist Design Department provides the education that is proficient in overall styling design. It is centered on "makeup & styling", and "wedding styling" along with clothing, beauty, and hair related professions.
- ◆ Our department is specialized in "Wedding Makeup", "Fashion Makeup", "Special Effect Makeup", "Wedding Planning", "Wedding Stylist", "Hair Styling", "Hair Design for Special Occasion", "Fashion Stylist", etc..
- ◆ The lecturers for practical classes are qualified with ITEC international makeup and styling certification, and Level B technician for beauty and hair.
- ◆ To intensify students' international vision, implement at Globalization, we offer the opportunity of internship or advanced study in Japan, Europe and United State.
- ◆ Combining the industry, government, and research institutes, the department provides students with multiple intern opportunities. Students are expected to finished classes within three and half years, so that they could intern full time at the second semester of their senior year, in order to join the industry directly after graduate.



碩士班重點特色：

- ◆ 造型、服飾及管理之跨領域整合能力。
- ◆ 結合創新科技、流行時尚與管理等相關研究。

Graduate program key features:

- ◆ Interdisciplinary integration capabilities for stylist, fashion and management.
- ◆ Focus on innovative technology, fashion, and management related research.



4052 台中市南屯區福樂路一段
Tel: 04-23892088 轉 3852
www.ltu.edu.tw/bsn/ama4.html



Designer | 黃詩婷